
Zápis z jednání ÚOK sekce chovatelů koček ČSCH 

 

Datum: 23. května 2024   

Čas: 17:30   

Místo: osobně (zasedací místnost ČSCH Praha) a online (Teams) 

 

Přítomní: 

- Osobně: Martin Urban, Zuzana Maršíčková, Adéla Justová, Jaroslav Kučera (předseda 

VPK) 

- Online: Dagmar Soukenková, Jaroslav Pánek, Lena Venclíková, Martin Kabina, Ivona 

Fléglová (předsedkyně Kontrolní komise) 

 

Program schůzky: 

1. Zahájení 

2. Volba zapisovatele 

3. Schválení programu 

4. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

5. Příprava na Generální zasedání FIFe v Rakousku 

6. Světová výstava koček 2027 

7. Činnost výstavně posuzovatelské komise 

8. Stížnosti 

9. Breed Council 

10. Různé 

 

Průběh schůzky: 

 

1. Zahájení 

Schůzku zahájil Martin Urban a přivítal všechny účastníky. 

 

2. Volba zapisovatele 

Bylo navrženo, aby zápis vyhotovila Adéla Justová. Tento návrh byl schválen všemi 

přítomnými. 

 

3. Schválení programu 

Program schůzky byl schválen bez připomínek. 

 

4. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

Kontrola zápisu z minulého zasedání proběhla bez větších připomínek. Byly zmíněny úkoly, 

které stále trvají - dokončení překladů standardů pro některá plemena koček (úkol trvá). 

 

5. Příprava na Generální zasedání FIFe v Rakousku 

Byly diskutovány návrhy a připomínky k materiálům připravovaným na generální zasedání v 

Rakousku. Účastníci byli informováni o posledních změnách a upřesněních. 

SO Brno 36, Litvínov, Praha 4 a Trutnov zaslaly podporu k odmítavému stanovisku svých 

členů ohledně návrhů, týkajících se kompletní absence vousků u plemene SPH. ÚOK 

formulaci návrhů nepovažuje za vhodnou a uvítala by jejich stažení bez projednání. 

 

 



6. Světová výstava koček 2027 

Byly navrženy možné lokality pro pořádání světové výstavy koček v roce 2027. Diskuse se 

zaměřila na výhody a nevýhody jednotlivých lokalit. 

Cílem UOK je co nejdříve začít výběrové řízení na lokalitu a nejpozději do října 2024 mít toto 

hotové.  

A. Justová - prověří metodiku ČSCH na zadání výběrových řízení, vytvoří sdílený dokument 

k výběrovému řízení na lokalitu 

A. Justová - připraví návrh na soutěž o logo a manuál 

 

7. Činnost výstavně posuzovatelské komise 

Jaroslav Kučera informoval o aktuální činnosti výstavně posuzovatelské komise.  

VPK se zaměří na pořadatele výstav a bude pracovat na jejich řádné informovanosti a 

řádném průběhu výstav. 

VPK připraví a odešle bližší instrukce na pro žáky posuzovatele o procesech spojených se 

studiem. 

VPK představí upravená pravidla pro pořádání 3 cert. výstav.  

 

8. Stížnosti 

Byly projednány podání a stížnosti doručené komisi, včetně podání paní E. Hlaváčkové na 

výstavu v Chomutově a stížnosti na chování Evy Hlaváčkové. 

Podání paní E. Hlaváčkové na výstavu v Chomutově není stížností a není tedy v řešení 

UOK.  

Z. Maršíčková pověřena kontaktováním E. Hlaváčkové kvůli stížnosti na její chování.   

 

9. Breed Council 

ÚOK obdržela žádost o vstup do BC, protože nebylo splněno žádné z kritérií členství, byla 

žádost zamítnuta. 

 

10. Různé 

V bodě Různé byla zmíněna žádost o podporu semináře.  

UOK informuje o řádné komunikaci mezi komisemi a SO a ÚOK - kontaktní osoby jsou vždy 

jednatelé nebo předsedové, nikoliv ostatní členové organizace.  

Na základě podnětu SO Praha 3/2 apelujeme na SO a členy, aby při nákupu zvířat ze 

zahraničí byli obezřetní, chovatele si řádně prověřili před zasláním případné zálohy a dbali 

na bezpečí před tzv. scamem (např. inzerce na základě kradených fotografií cizích zvířat, 

které podvodník vydává za své).  

Dále byla diskutována možnost nového softwaru pro plemennou knihu a další organizační 

záležitosti. 

 

Závěr 

Schůzka byla ukončena v 20:30. Další setkání bylo naplánováno na 19. 6. 2024 od 17:30 

online. 

 

 


